
heer Ter Veer. Natuurlijk hebben zij
wel eens bezorgdheid uitgesproken
en natuurlijk hebben zij mij wel eens
opgeroepen om ermee aan de gang
te gaan, maar zij hebben ook gezegd
dat de stappen die in dezen worden
gezet goede stappen zijn. De
boodschap was mij dus wel degelijk
bekend en daar hadden zij en ik de
heer Ter Veer niet voor nodig. Ik heb
hem aangesproken op hetgeen hij er
in eerste instantie over heeft gezegd.

De heer Van der Vlies heeft naar
aanleiding van de opmerkingen over
het diervoederbeleid met name
gevraagd of ik afhechtingsmogelijk-
heden zie met de buurlanden. Hij
heeft gelijk, dit is een lastig punt en
dit zal ook een lastig punt blijven.
Tegelijkertijd is het van eminent
belang om tot samenwerking over de
grenzen op dit thema te komen. Hij
weet dat het in België inmiddels ook
hoog op de prioriteitenlijst staat, dus
daar zullen wij er wel uitkomen.
Binnenkort zullen de minister en ik
met onze Belgische collega’s van
gedachten wisselen, maar dit moet
natuurlijk in het hele brede perspec-
tief van Europa een plaats krijgen.

Over de motie over de dier-
proeven wil ik zeggen, dat dit al
gedurende een aantal jaren
kabinetsbeleid is. Overigens is de
minister van Welzijn, Volksgezond-
heid en Sport in dezen de eerst-
verantwoordelijke. Ik zal de
bezorgdheid van de Kamer aan haar
kenbaar maken. Dit betekent dat deze
motie wat mij betreft overbodig is.

Mevrouw Vos heeft nog een
opmerking gemaakt over haar
manifest over de GGO’s. Zij is blij
met mijn toezegging, maar vindt wel
dat ik dit serieus moet doen.
Mijnheer de voorzitter! Hoe zou ik
anders kunnen!

Rest mij nog een betoog te
houden over dierentuinbeleid dan
wel biotoopbeleid. Ik neem aan dat u
mij zo’n drie kwartier de tijd geeft
voor zo’n exposé, want het onder-
werp verdient dat. Zeker met de
elementen die de heer Klein
Molekamp hierbij naar voren heeft
gebracht. Ik kan niet zo maar even de
korenwolven tegenover de oehoe
zetten en over de bunkers waarin
korenwolven leven en de wanden
waartegen oehoes leven, zou ik nog
uren van gedachten kunnen
wisselen. Ik zou dat ook graag doen,
maar ik stel voor dat niet nu te doen.
In plaats daarvan zou ik nu helder
willen uitspreken dat ik natuurlijk
geen dierentuinbeleid wil voeren –

daarover zijn wij het eens –, en
uiteraard sta voor een biotoopbeleid,
maar als de heer Klein Molekamp
van mening is dat er een soorten-
beschermingsplan voor de oehoe
moet komen, dan ga ik ervan uit dat
hij dat in een motie zal neerleggen.
De regering zal zich daarover dan
nader beraden.

De algemene beraadslaging wordt
gesloten.

De voorzitter: Ik dank de bewinds-
lieden en de Kamer dat zij binnen de
– iets opgerekte – tijd zijn gebleven.

Op het randje van het voorzitter-
schap wil ik nog een ding zeggen. In
een interview met de minister wordt
de vraag gesteld: Is het leuk werk?
De minister antwoordt: ’’Ik vind het
enig. Dat komt omdat het een heel
ingewikkeld probleem is. Ik heb een
vorm van masochisme in de zin dat
ik word aangetrokken door dingen
die moeilijk zijn.’’ Namens de Kamer
spreek ik de hoop uit – en dat geldt
ook voor de staatssecretaris – dat wij
daaraan deze dag een bijdrage in
constructieve zin hebben kunnen
leveren.

Ik stel voor, op een nader te
bepalen tijdstip te stemmen over de
begroting, de moties en amende-
menten. Ik sluit niet op voorhand uit
dat dit op verschillende momenten
kan plaatsvinden.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ik dank de medewer-
kers van de Kamer nu het wat later is
geworden dan onze ’’normale’’ tijd.
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Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. de volgende brieven:
twee, van de minister van

Binnenlandse Zaken en Koninkrijks-
relaties, te weten:
een, ten geleide van een overzicht
specifieke uitkeringen 2000;
een, inzake subsidiëring politiek-
wetenschappelijke instituten en
vormings- en scholingsinstituten;

een, van de staatssecretaris van
Binnenlandse Zaken en Koninkrijks-
relaties, inzake migratie Antilliaanse
jongeren;

een, de minister van Financiën,
over meldingsregeling gebruik
voorwetenschap;

een, van de minister van Sociale
Zaken en Werkgelegenheid, inzake
de Algemene bijstandswet;

een, van de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
ten geleide van het rapport
’’Luchtwegaandoeningen bij kinderen
in de omgeving van de luchthaven
Schiphol’’;

een, van de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
ten geleide van het advies van de
Gezondheidsraad Dagbesteding
gehandicapten.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies en niet te drukken;

2. een brief van Th.J.M. Kuin,
houdende een aanklacht tegen de
ministers van Landbouw, Natuur-
beheer en Visserij en van Verkeer en
Waterstaat.

Deze brief ligt op de griffie ter inzage
voor alle leden;

3. een brief van J.A. Marion, over
huurverhoging.

Deze brief ligt op de griffie ter
inzage.
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